

Referat kjernegruppemøte Øverland Andelslandbruk 2.6.22

På Stabburet: kl 19 – 21.00

Til stede: Liv, Kirsti, Raymond, Marte, Thor Andre, Eike, Kurt, Tikki og Cecilie (ref.)

Sak	Innhold	Ansvarlig	E v d a t o
<b>Fritt ord – hva er vi opptatt av?</b>	Fritt ord: Snakker om hendelser på gården Kan dere melde fra når dere kan holde en omvisning? Vi trenger en som kan ta onsdag 8.6 kl 18. Vi skal også sette opp flere tidspunkt både på dag- og kveldstid hver uke fremover, i juni.	Alle/Cecilie	
<b>1. Godkjenne referatet</b>	Godkjent	Alle	
<b>2. Dyrkingen</b>	<p>Tikki rapporterer: Status er at vi har kommet ganske langt, Håkon jobber mindre pga vond rygg, Marianne pga lav lønn. Gresskar og squash skal plantes ut lørdag. Og maisen skal ut.</p> <p>Drivhuset har ikke plast på, Kurt og Håkon skal se på det på lørdag. Pinsedag på mandag kan være en god dag for å sette på duken om flere kan.</p> <p>Grønne fingre; kan ikke melde seg av, kan vi kjøpe supersaas slik at vi får muligheten til å melde seg av.</p> <p>Lukingen må være ajour til St.Hans, så blir sommeren bedre. Rasjonell drift er viktig.</p> <p>Spørsmål om mer møkk fra Ingunn Grimstad Klepp.</p>	Tikki	
<b>3. Bemanning</b>	Henrik har ikke gartner utdanning og er under opplæring egentlig.	Cecilie/Tikki	

På Stabburet: kl 19 – 21.00

Til stede: Liv, Kirsti, Raymond, Marte, Thor Andre, Eike, Kurt, Tikki og Cecilie (ref.)

	<p>Håkon er ikke så mye her som han har sagt.</p> <p>Arlene, Henrik og Marianne må ha lik lønn for dette arbeidet. Her må det vedtas et nytt lønnsopplegg. Timelønn skal oppgis både med og uten mva for å unngå misforståelser.</p> <p>Forslag:</p> <p>BLR : 336 for 75% stilling. Tikki ønsker fast stilling. Hun ønsker at vi kan ansette gartnerhjelper i deltidstilling.</p> <p><u>Vedtak:</u> Henrik 288 p/t inkludert mva Marianne 325 p/t inkludert mva Arlene 288 p/t inkludert mva – ansvar for mva ?– finne ut av det Kurt 288 p/t inkludert mva</p> <p>Vedtak: 26 775 kr/ 27.000 kr utover budsjett for å justere opp lønningene i år.</p>	
<b>4. Medlemsregistrering</b>	<p>Hvor mye statistikk trenger vi egentlig, registrering av e-post, betalingsløsning/regnskapssystem.</p> <p>Thor Andre: Nytt regnskapsprogram; Fiken som regnskapssystem og netthandel, er e-faktura ok? Han sjekker løsninger.</p>	Cecilie/Liv/Kurt
<b>5. Økonomi</b>	<p>Utsatt sak fra forrige møte:</p> <p>Andel til tautrekkerne som ikke får (21.000kr). Vi velger å gi 20% rabatt på arbeidende modell i år. Tilbudet går tautrekkerne.</p> <p>Vi ligger an til å nå omsetningen på budsjett.</p>	Kurt/Cecilie

Referat kjernegruppemøte Øverland Andelslandbruk 2.6.22

På Stabburet: kl 19 – 21.00

Til stede: Liv, Kirsti, Raymond, Marte, Thor Andre, Eike, Kurt, Tikki og Cecilie (ref.)

<b>6. Markedsføring</b>	Budstikka, sosiale medier, FB (fremmet) og IG, podkast. Videre: Evt. influenser Gry Hammer (vi avventer) og Byfesten i august, 2.000 kr for stand. Vi deler ut ferdige brosjyrer eventuelt.  Skal vi selge T-skjorter til andelshaverne? 6 000 kr for økologiske fair trade T-skjorter. Vi avventer.	Cecilie/Tikki
<b>7. Nettside</b>	Bygge opp innhold for andelshavere, samle oppskrifter, kurs med Sassa/Kurt/Liv/Tikki  Skal sjekke med Økologisk Norge om Origo og den gamle bloggen. Om det er mulig å få tak i innholdet.  Marte: oppskrifter	
<b>8. Eventuelt:</b>	Arbeidsgruppeinnkalling Nordre Flatejordet:  Ta tilbake 25% av Nordre Flatejordet, frist 1.8. Presenterte e-post fra de nye eierne og Liv svarer.	Liv/Tikki
	Lionssaken: Marte skal sjekke med familien og Kurt sender eventuelt faktura.	Marte/Eike
	Kursholdere: Caroline og skogsbad tilpasset Øverland er ok	Cecilie
	Pizzakveld dato for eksempel mandag 20.6?	